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تولید ۱۱ هزار تن آسفالت بازیافتی 
 شــهردار کرج گفت: ســازمان عمران و 
بازآفرینی فضاهای شهری از نیمه دوم سال 
۹۸ عملیات تولید آسفالت بازیافتی را آغاز 

کرده است.
به گــزارش خبرنگار ما )امید ســلیمان گرمابکی (، 
شهرداری کرج با بهره گیری از روش های نوین توانسته 
در بخش تولید آسفالت که یکی از نیازهای اصلی شهر 
اســت موفق عمل کند. عملیات بازیافت تراشه های 

آسفالت دستاوردی است که علاوه بر رفع بخشی از آسفالت موردنیاز شهر، موجب کاهش برخی 
هزینه ها و توسعه امر خدمت رسانی شده است.در این خصوص با مصطفی سعیدی سیرائی، 

شهردار کرج گفت وگویی ترتیب داده ایم که در ادامه می خوانید.
سعیدی سیرائی با اشاره به اینکه سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری از نیمه دوم سال 
۹۸، عملیات تولید آسفالت بازیافتی را آغاز کرده است، گفت: اکنون در سال جاری و طی هشت 
ماه اخیر موفق به تولید ۱۱ هزار و ۱۱۲ تن آسفالت بازیافتی شده که در اجرای این مهم، هزار و 

۷۰۰ تن تراشه آسفالت بازیافت شده است.
وی به سیستم درآمد هزینه بودن شهرداری ها اشاره کرد و گفت: شهرداری ها درآمد ثابتی 

ندارند و درآمد خود را از اخذ مالیات و عوارض و اقداماتی که انجام می دهند، کسب می کنند.
شــهرداری کرج اضافه کرد: اجرای روش های متعدد برای کســب درآمد بیشتر منجر به 
خدمت رسانی بیشتر و جلوگیری از کاهش سرعت این خدمت رسانی می شود که شهرداری 
کرج با اجرای عملیات بازیافت تراشه های آسفالت توانست تا حد زیادی به تحقق این مهم 

نزدیک شود.
سعیدی سیرائی همچنین به اهمیت توجه به محیط زیست در کنار اجرای پروژه های متعدد 
اشاره کرد و افزود: عملیات بازیافت تراشه های آسفالت همچنین در مدیریت پروژه های عمرانی 

و توجه به محیط زیست هنگام ارائه خدمات به شهروندان نیز نقش مؤثری دارد.
وی در تشریح اجرای عملیات بازیافت تراشه های آسفالت نیز گفت: در این عملیات تراشه های 
آســفالت برداشت شده بعد از اختلاط با مواد قیری و دیگر مصالح موردنیاز طبق مشخصات 
آسفالت گرم و بتن آسفالتی در کارخانه شهرداری کرج تولید و جهت لکه گیری آسفالت در سطح 

معابر مناطق دهگانه مورداستفاده قرار می گیرد.
شهردار کرج همچنین به ارتقای کیفیت این آسفالت از سال ۹۸ تاکنون اشاره کرد و افزود: با 
توجه به کیفیت استاندارد این محصول، آسفالت تولیدشده، علاوه بر لکه گیری در سطح مناطق 

دهگانه در بهسازی آسفالت معابر فرعی شهر نیز مورداستفاده گرفته است.
به گفته ســعیدی سیرائی حذف هزینه های حمل و نگهداری انباشت تراشه های آسفالت، 
صرفه جویی قابل توجه ریالی برای خرید قیر و مصالح سنگی، جلوگیری از هدر رفت تراشه های 
آسفالتی، بازیافت ۱۰۰ درصد آسفالت قدیمی و سازگاری با محیط زیست و کاهش آلایندگی ها 

ازجمله مزایایی است که با بازیافت تراشه های آسفالت محقق می شود.
  

دبیر شورای شهر کرج مطرح کرد؛
لزوم به روزرسانی سالیانه بهای خدمات و عوارض

دبیر شورای شهر کرج بر لزوم به روزرسانی 
مســتمر بهای خدمات، عوارض و قیمت 
منطقه ای متناظر با رشد شاخص های قیمت 

در کشور تأکید کرد.
بــه گزارش خبرنگار ما )زبیده شــادان وند(، مجتبی 
حاجی قاسمی در دومین جلسه کمیسیون برنامه وبودجه 
و در جریان بررسی لایحه به روزرسانی بهای خدمات 
ماده واحده و مازاد بر تراکم مجاز با اشــاره به شــرایط 

اقتصادی کشور، عدم به روزرسانی مســتمر این سه مورد را به عنوان بخش مهمی از ارکان 
درآمدی شهرداری، غیرقابل پذیرش دانست.وی تأکید کرد: سهم این موارد در قیمت تمام شده 
مسکن در قیاس با سایر نهاده ها قابل توجه نیست.دبیر شورای شهر کرج با مقایسه مجموع 
دریافتی شهرداری از مالکین با دریافتی سازمان نظام مهندسی اعلام کرد به نظر می رسد تناسبی 
بین سطح خدمات ارائه شده توسط شهرداری و مبلغ دریافتی فعلی وجود ندارد.حاجی قاسمی 
افزود: به روزرسانی سالیانه این موارد مخصوصاً قیمت منطقه ای و بهای خدمات سازمان ها از 
ضرورت های عملکردی حوزه درآمد اســت و شرایط ایجاب می کند دقت در زمان ارائه این 
لوایح و زمان مفید عملیاتی شدن آن ها صورت پذیرد.وی بیان کرد: حتی درصورتی که افزایش 

قابل توجهی نیز وجود ندارد بازنگری سالیانه این موارد در انتهای سال ضرورت دارد.

ضرورت احصاء مشکلات کارگران توسط دستگاهها
معاون سیاسی و اجتماعی استاندار البرز گفت: دستگاه های مرتبط موظف 
هستند کلیه مشکلات جامعه کارگری را احصا و نسبت به حل آن اقدام نمایند. 
به گزارش خبرنگار ما  نورمحمد فردی با بیان این مطلب در جلسه کمیسیون کارگری اظهار 
داشت: همانطور که می دانید توسط مقام معظم رهبری امسال به نام سال تولید، پشتیبانی ها 
مانع زدایی ها نامگذاری شــده است و از سال ۱۳۷۹ تاکنون که هر سال نامگذاری شده قدر 
مشترک همه این نامگذاری ها مسائل اقتصادی است بنابراین باید همه مسئولین به این مهم 
توجه کافی داشته باشند و در هر صورت فعال کردن کارخانجات و واحد های  صنعتی و تولیدی 

باعث رونق اقتصادی، ایجاد اشتغال و در نهایت نشاط اجتماعی می شود.
وی افزود روی هم رفته اداره کل تعاون کار و رفاه اجتماعی با همکاری سایر دستگاههای 
مرتبط نســبت به اصلاح قوانین و مقررات حمایتی کارگــران و واحدهای تولیدی صنعتی 
اطلاع رسانی نمایند. رئیس کمیسیون کارگری اظهار داشت: باید مشکلات جامعه کارگری و 
واحدهای تولیدی و صنعتی در بخش های مختلف احصا و با قوت و قدرت پیگیری و حل شوند. 
وی افزود: بالاخره  درمورد مســایل و مشکلاتی  چون کمبود نقدینگی،  بدهی دستگاه به 
سازمان تامین اجتماعی، تامین مواد اولیه،  تعطیلی کارخانجات، عدم فروش به موقع ،برخی 
از واحدهای تولیدی با برنامه ریزی به موقع اقدام گردد. معاون استاندارگفت:  تاکنون بیش از 
۳6۸ واحد تولیدی در کارگروه  تسهیل و رفع موانع تولیدی مطرح و تصمیم گیری شده است و 

بیش از ۲۰۰ واحد غیر فعال در محدوده شهرک های صنعتی باید رفع مشکل شوند.
وی افزود: با توجه به ظرفیت دانشگاه ها هماهنگی و برنامه ریزی شود تا از وجود و ظرفیت 
دانشگاهها در ایجاد رشته های متناسب و مرتبط با وضعیت استان استفاده شود که با این شکل 

مشکل کاری کارکنان تخصصی در استان حل می شود.

پیگیری های شهردار و شورای شهر به ثمر نشست؛
 تحویل اولین حواله قیر رایگان شهرداری ها 

به شهرداری اردبیل
با همت و پیگیری شهردار و اعضای شورای اسلامی شهر اردبیل، اولین حواله 
قیر رایگان شهرداری ها از سوی وزارت کشور به شهرداری اردبیل اختصاص 

یافت و تحویل این مجموعه شد.
به گزارش مدیریت ارتباطات و امور بین الملل شهرداری اردبیل، پیرو نشست اخیر محمود 
صفری با معاون سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور، که مسؤول مربوطه در این نشست 
در ارتباط با صدور اولین حواله قیر رایگان شهرداری های کشور در دولت سیزدهم به مجموعه 
شــهرداری اردبیل قول مســاعد داده بود، امروز و پس از گذشت چند روز از این پیگیری ها، 
حواله ۴ هزار تنی قیر رایگان که برای تولید حداقل ۸۰ هزار تن آسفالت کارآیی دارد، تحویل 

شهرداری اردبیل شد.

اخبار کوتاه 

در راستای افزایش ظرفیت و قابلیت اطمینان شبکه:

مدیرکل تعاون،کار و رفاه اجتماعی استان البرز:

13 پروژه مهم و اساسی برق منطقه ای گیلان به بهره برداری رسید

همه ما برای صیانت از جامعه کارگری مسئولیت داریم

13 پروژه مهم و زیربنایی برق منطقه ای گیلان در سال جاری 
در بخش خط و پست به بهره برداری رسید.

»بهمن داراب زاده« مدیر عامل شــرکت برق منطقه ای گیلان گفت: به 
منظور خدمات رســانی بهتر و ارائه برق پایدار به مشترکان محترم، توسعه 
واحد های صنعتی و ایجاد رونق اقتصادی و اشتغال، ارتقاء پایداری عملکرد 
صحیح حفاظتی سیســتم، افزایش ظرفیت تبادل و انتقال انرژی، برقراری 
سیستم اتوماسیون )به صورت ساخت داخل( و همچنین ارتقاء سیستم آلارم 
و سیستم اندازه گیری، افزایش ظرفیت و قابلیت اطمینان شبکه، اصلاح میزان 
توان راکتیو مصرفی و ضریب توان و ارتقاء رویت پذیری و کنترل پذیری پست 

۱۳ پروژه مهم و زیربنایی به بهره برداری رسید.

داراب زاده گفت: پروژه افزایش ظرفیت پست های ۲۰/6۳ کیلوولت املش 
و بی بی حوریه، توسعه سه فیدر ۲۰ کیلوولت پست شهر صنعتی رشت، پروژه 
تعویض رله های دیستانس با رله های دیجیتال و تعویض ترانسفورماتورهای 
جریان ۲۳۰ کیلوولت در پست پونل، پروژه تعویض و بهینه سازی رله های پست 
فوق توزیع کیاشهر، پروژه تعمیر و بازسازی ترانسفورماتور 6۳/۲۳۰ کیلوولت با 
ظرفیت ۱۲5 مگاولت آمپر آستارا، پروژه تعویض کلیدهای ۲۳۰ کیلوولت پست 
نیروگاه لوشان، پروژه نصب خازن در پست جنوب رشت، پروژه مقام سازی 
خطوط جهت پیشگیری از سرقت، پروژه تأمین، تجهیز، نصب و راه اندازی و 
تست صحت برقداری اطلاعات اسکادای پست ۲۰/6۳ کیلوولت پست های 
کیاشــهر، ماســال و چمخاله و پروژه نصب و راه اندازی PLC پست های 

چمخاله، رودسر۲، حسن رود و شفت از جمله مهمترین پروژه هایی بود که 
 در ســال ۱۴۰۰ در شــرکت برق منطقه ای گیلان اجرا و به بهره برداری 

رسیدند.
داراب زاده گفت: احداث پست موقت 6۳/۱۳۲ کیلوولت در پست سیادتی، 
خط 6۳ کیلوولت دومداره تغذیه پست جنوب رشت و پروژه تغییر ارتباط خط 
۱۳۲ کیلوولت رشت ۱ - رستم آباد در پست سیادتی از دیگر پروژه هایی است 

که در سال جاری به بهره برداری خواهند رسید.
گفتنی اســت که برای این ۱۳ پروژه  و ۳ پروژه ای که در ســال جاری به 
بهره برداری خواهد رسید جمعا اعتباری معادل 56۱ میلیارد ریال سرمایه گذاری 

شده است.

مدیرکل تعاون،کار و رفاه اجتماعی اســتان البرز گفت: برای 
پشــتیبانی از تولید و مانع زدایی از آن باید نســبت به رفع 
مشــکلات جامعه کار و تولید و ساماندهی معیشت و اقتصاد 

کارگران توجه بیشتری شود.
به گزارش خبرنگار ما )مهشــید سلیمان گرمابکی(حســین فلاح نژاد در 
کمیسیون کارگری شورای تامین استان البرز در خصوص اهمیت کمیسیون 
کارگری در رفع معضلات جامعه کارگری اظهار کرد:  یکی از هدف های مهم 
کمیسیون کارگری رصد کردن مسائل و مشکلات جامعه کارگری و پیشگیری 

از ایجاد مشکل یا چالش های احتمالی است.
وی با ارائه گزارشی از وضعیت کلی از حوزه کار وتولید استان با اشاره به اینکه 
خوشبختانه در استان با تدابیری که اتخاذ شده مشکل حادی در بخش کارگری 
وکارفرمایی وجود ندارد افزود: با رصد مستمر اداره کل تعاون کار و رفاه در استان 
به عنوان متولی امور کارگری و نیز اداره کل صنعت و معدن وتجارت به عنوان 
دبیرخانه ستاد تسهیل و و همینطور معاونت اقتصادی استانداری که پیگیر امور 
تولید کنندگان و کارفرمایان هستند مسائل مربوط به شرکت ها را که قابل حل 
در سطح استان است در کارگروه های مربوطه مطرح می کنند و در این زمینه 
مشکلات و بحران های واحدها تولیدی و کارگران پیگیری و با تدابیر لازم 
بررسی و مدیریت می شوند و خوشبختانه در این خصوص بحران و پیچیدگی 

در سطح استان وجود ندارد.
فلاح نژاد در ادامه در خصوص وضعیت کاریابی های اســتان برای جذب 
نیروی کار اظهار کرد : ۲۳ کاریابی مجاز و فعال داخلی و نیز ۴ کاریابی مجاز 
فعال خارجی در سطح استان وجود دارد که طی ماه های اخیر با در اختیارداشتن 
۳۰ هزار فرصت شغلی واحدهای تولیدی، صنعتی و خدماتی استان بیش از 
۱5 هزار معرفی به فرصت های  شغلی داشته اند و همچنین تعداد ثبت نام 
کارجویان در کاریابی های استان تاکنون 6 هزار و ۲5۸ نفر بوده است که از این 

میان تعداد ۲ هزار و5۷۳ نفر به کار گرفته شده اند.
وی همچنین در خصوص نظارت و کنترل فعالیت های کاریابی ها در استان 
در اداره کل تعاون،کار ورفاه اجتماعی گفت: طبق ماموریت های ابلاغی در این 
خصوص از سوی کارشناسان اداره کل در حوزه اشتغال نظارت های تخصصی 
مستمر و میدانی و فنی انجام و بر اساس چک لیست های مصوب فعالیت 
کاریابی رصد وگزارش می شود همچنین یک سامانه کشوری به نام سابک 
وجــود دارد که به صورت الکترونیکی فعالیت کاریابی ها را پیگیری نموده و 
اداره کل تعاون کار اســتان نیز به این سامانه دسترسی دارد و می تواند تمام 
فعالیت های آماری کاریابی ها را رصد و در صورت مشــکل تذکر لازم را به 

کاریابی اعلام نماید.
فلاح نژاد ادامه داد : در راســتای نظارت و پیگیری فعالیت های کاریابی ها 

جلسات مستمری با انجمن های صنفی  ومدیران کاریابی ها از سوی اداره کل 
تشکیل می شود و انجمن کاریابی البرز  نیز از فعال ترین انجمن ها در این 
حوزه در کشور است و اعضای آن کسوت های کشوری نیز دارند و همچنین 
در راستای فعالیت های اشتغال زایی با انجمن استان هم جلساتی را برگزار می 
نماییم که در این جلسات سیاست های مربوط به حوزه اشتغال در سطح استان 

و مواردی که مربوط به کاریابی ها است اعلام می شود.
این مسئول خاطر نشان کرد: برای اینکه وضعیت کاریابی ها رونق بگیرد و 
افراد بیشتری به کاریابی ها مراجعه کنند علاوه بر فعالیت کاریابی و مشاوره 

شــغلی در موضوع ثبت نام کارگران در سامانه جامع روابط کار بخش های 
ابتدایی این فرایند به کاریابی ها ســپرده شده اســت و در این راستا افراد به 
کاریابی ها مراجعه می کنند وفرصت های شغلی به آنها معرفی و طی فرآیندی 
که الزامات آن فرآیند توسط وزارت تعاون کار تایید شده است به مشاغل معرفی 
می شوند البته در صورت تخلف کاریابی ها و شکایات مردمی در بسترهای 
مختلف اســتانی و وزارتی پیگیری و در صورت احراز تخلف کاریابی تعطیل 

می شود.
وی همچنین از طرح کشــوری اورژانس کسب و کار در وزارت کار خبر داد 
و گفت: این طرح فعلا به صورت کشــوری از سوی وزارت متبوع  با هدف 
جلوگیری از تعدیل نیرو، جلوگیری از تعطیل شــدن بنگاه های کسب و کار، 
هدایت درســت منابع و بودجه اشتغال ارائه شده است و مکاتبات اولیه آن با 
استان ها صورت گرفته و اداره کل تعاون کار البرز نیز موارد را بصورت کتبی 
به دستگاه های مرتبط با حوزه صنعت و نیز شهرک های صنعتی و بانک ها 
ارسال نموده است که امیدواریم در این خصوص مشکلات و مسائل صنایع 

در قالب فرمت های ابلاغی به ما اعلام شود تا پیگیری لازم صورت پذیرد.
مدیرکل تعاون،کار و رفاه اجتماعی تصریح کرد: همه ما برای صیانت از جامعه 
کارگری مسئولیت داریم، از این رو همکاری و هماهنگی دستگاه های مرتبط 

می تواند مسیر را برای حل و فصل مشکلات جامعه کارگری هموار کند.

آذربایجان شرقی - مسلمی: نهمین جلسه 
کمیته فنی اداره کل دامپزشــکی آذربایجان 
شرقی با حضور اعضای این کمیته در محل 
سالن جلســات اداره کل دامپزشکی استان 

برگزار شد.
دکتر امیرحســین بهداد، مدیرکل دامپزشکی استان 
آذربایجان شرقی در این نشست ضمن قدردانی از زحمات 
ادارات ستادی و ادارات دامپزشکی شهرستان ها در پیشبرد 
اهداف سازمانی، افتتاح آزمایشگاه مرجع دامپزشکی در 

محل اداره کل دامپزشکی استان را یک دستاورد مهم و ارزشمند دانست و ضمن اشاره 
به مشکلات تأمین اعتبار این طرح، تکمیل و راه اندازی آزمایشگاه ملی و منطقه ای 
دامپزشکی را به مثابه نمادی از تحقق خودباوری و عزم و اراده جمعی در راستای نیل 
به آرمان های سازمانی برشمرد.در ادامه این نشست کاری دکتر مهدی حامی، معاون 
سلامت اداره کل دامپزشکی استان، وضعیت بیماری تب برفکی و نیز آنفلوانزای فوق 
حاد طیور را در سطح استان مطلوب ارزیابی و بر استمرار پایش و مراقبت این دو بیماری 
مهم تأکید کرد.در ادامه این جلسه با توجه به نهایی شدن راه اندازی کامل آزمایشگاه 
تشــخیصی بیماری مشمشه در اداره کل دامپزشکی استان، مقرر گردید جلسه ای با 

حضور متصدیان باشگاه های سوارکاری استان برگزار 
شــود.در این نشست دکتر محمدتقی محمدی، رئیس 
اداره قرنطینه و امنیت زیستی اداره کل دامپزشکی استان، 
گزارشی در خصوص تأیید تخلیه محموله ها ارائه کرد 
و مواردی از قبیل مشــکلات پرداخت برخط تعرفه ها؛ 
مرتبط بودن سامانه یکپارچه قرنطینه با سامانة سماصط 
که در صورت لغو مجوز، امکان تغییر یا حذف اطلاعات 
در سامانه سماصط وجود ندارد؛ عدم همخوانی وزن مندرج 
نهاده های خوراکی دام و طیور در گواهی حمل با مقدار 

واقعی را از جملة چالش های موجود در این زمینه برشمرد.
وی همچنین اظهار داشــت: با وجود مشــکلات ذکر شده، در سایه پیگیری های 
صورت گرفته، اقدامات اداره قرنطینه و امنیت زیستی در برخی زمینه ها پیشروتر از شیوه 
نامه های سازمان دامپزشکی کشور بوده و در حال حاضر نیز آمار گواهی های بلاتکلیف 
و عدم وصول در سامانة یکپارچه قرنطینه در سال جاری نسبت به مدت مشابه سال قبل 
در زمینه های گوناگون )مرغ زنده کشتاری، نهاده های دامی و جوجه یکروزه( کاهش 
چشمگیری یافته و به بیان دیگر، تأیید تخلیه اغلب محموله ها در سامانه مذکور توسط 

مسئولان فنی واحدهای مربوطه ثبت گردیده است.

ممیزی نهایی نظام مدیریت یکپارچه با 
هدف تمدید و نگهداشت استانداردهاي 
سیستم مدیریت یکپارچه در شرکت 
گاز استان ســمنان، از سوي شرکت 

AGS صورت پذیرفت.
مدیرعامل شرکت گاز استان سمنان با اعلام 
خبر بالا گفت: این شــرکت طی دو روز میزبان 
تیم ممیزي معرفي شده از طرف شرکت ارزیابان 
 AGS  کیفیت خاورمیان بعنــوان نماینده ي

درزمینه ممیزی استانداردهای مدیریتی بود.
علیرضا اعوانی در جلسه ممیزی با اشاره به ضریب نفوذ گاز ۱۰۰درصدی 
شــهرها و ۹۱ درصدی روستاها، به اقدامات شاخص در حوزه های مختلف 
پرداخت و گفت : اســتراتژي هاي کلان  سازمان از حرکت در مسیر توسعه 

گازرسانی به بهبود نگهداشت و بهره برداری سوق می یابد.
وی تاکید کرد: شــرکت گاز استان سمنان به صورت مستمر شاخص های 
استراتژیک و همچنین شاخص هاي عملکردي سطوح پایین تر را مورد پایش 

قرار داده است .
در این ارزیابی ممیزان در چهار گروه در ادارات گاز شهرستان ها و حوزه هاي 
ستادي، سیستم مدیریت یکپارچه را در شرکت گاز استان سمنان رصد نمودند؛ 
تیم ممیزي در این بازدید با مثبت ارزیابی کردن نحوه پاسخگویی کارکنان 
و اشــاره به اقداماتی شاخص همانند؛ رعایت دقیق استانداردها، شناسایی و 
کاهش گازهای گمشده، اقدامات مؤثر آموزشی، سنجش اثر بخشی پیگیری 
شکایت و رضایت مشتریان، کنترل حوادث مرتبط، مسئولیت های اجتماعی، 

مباحث زیست محیطی، مدیریت انرژی با استفاده 
از انرژی هــای پــاک و ... ، از نظام مند بودن 
فعالیت ها تقدیر کــرد و تعهد ، علاقه مندی و 
مسئولیت پذیری را از قابلیتهای ارزنده کارکنان 

سازمان دانست.
اعوانی ضمن تشکر از تیم ممیزی گفت: شرکت 
گاز استان سمنان در زمینه های کیفی روند رو به 
رشــدی داشته و امید است با تقویت نقاط قابل 
بهبود، با حرکت در این مسیر روز به روز در جهت 
رســیدن به اهداف کلان شرکت و جلب حداکثری رضایتمندی مشترکین 

گرامی گام های بلندی برداریم.
مدیرعامل شرکت گاز استان سمنان در پایان افزود: کسب گواهینامه های 
مورد تأیید مراجع بین المللی، متضمن یک رویکرد با ثبات در رسیدگی به شک
ایات و پایش و اندازه گیري رضایت مشتري، مدیریت کیفیت، محیط زیس، ا
یمنی و بهداشت حرفه ای، حوزه انرژی، مدیریت ریسک و مدیریت دارائي ها

ي فیزیکي آنان خواهد بود.
لازم به توضیح است طی این بازدید با تلاش و کوشش کارکنان، ممیزان 
شرکت مذکور صلاحیت اخذ این گواهینامه ها را جهت ارائه به شرکت گاز 
تائید کردند؛ که در فرایند این ممیزی شرکت گاز استان سمنان به مدد کارکنان 
توانمند و فعالیت های ساختار یافته موفق به تمدید و نگهداشت  صلاحیت 
 ,۱۰۰۱5 ISO ,5۰۰۰۱ HSE-MS, ISO  اســتفاده از گواهینامه های
 ISO  ,۱۰۰۰۴  ISO  ,۱۰۰۰۲  ISO  ,۳۱۰۰۰  ISO  ,ISO۱۰۰۱۳

ISO۹۰۰۱ ,55۰۰۱ ISO ,ISO۴5۰۰۱ ,ISO۱۴۰۰۱ ,۲۹۰۰۱ شد.

آذربایجــان شــرقی - مســلمی: 
سرپرست سازمان فرهنگی، اجتماعی 
گفت:  تبریز  ورزشی شــهرداری  و 
همراهی و همکاری کلانشــهرها و 
اعلام آمادگی آن هــا برای برگزاری 
هرچه  بهتــر دومین دوره المپیاد جام 

پرچم، نتیجه بخش خواهد بود.
وبینار المپیاد ورزشــی جام پرچم با حضور 
رسول جوانعلی آذر، سرپرست سازمان فرهنگی، 

اجتماعی و ورزشی شهرداری تبریز، مسئولان مجمع کلانشهرهای کشور و 
مدیران فرهنگی و ورزشی کلانشهرهای کشور برگزار شد.

جوانعلی آذر در این وبینار که به میزبانی ســازمان فرهنگی، اجتماعی و 
ورزشــی شهرداری تبریز برگزار شد، گفت: المپیاد ورزشی جام پرچم گام 
مؤثری در استعدادیابی ورزشی، توســعه ورزش پایه و افزایش همدلی و 
آموزش رقابت سالم به کودکان و نوجوانان عزیز است که جا دارد به خاطر 
پیش بینی و هماهنگی برگزاری این رقابت ها از مجمع کلانشهرهای کشور 

قدردانی کنم.

سرپرست ســازمان فرهنگی، اجتماعی و 
ورزشــی شــهرداری تبریز افزود: با توجه به 
اهمیت برگزاری این مسابقات از نظر فرهنگی، 
اجتماعی و ورزشی، در میزبانی وبینار و همایش 
مجازی المپیاد جام پرچم پیشــقدم شدیم و 
خوشحال هستیم که نتایج قابل توجهی در این 

وبینار حاصل شد.
سرپرست ســازمان فرهنگی، اجتماعی و 
ورزشــی شــهرداری تبریز و عضو شورای 
سیاســت گذاری المپیاد ورزشی جام پرچم ادامه داد: همراهی و همکاری 
کلانشــهرها و اعلام آمادگی آن ها برای برگزاری هر چه بهتر این رویداد 
ورزشی نتیجه بخش خواهد بود و امیدوارم بتوانیم بهترین استفاده را از این 

همدلی و همراهی ها ببریم.
جوانعلی آذر گفت: علاوه بر حضور سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
شهرداری تبریز در رویداد ورزشی جام پرچم، تلاش می کنیم با برنامه ریزی 
و پیش بینی رویدادهای مختلف ورزشی، در راستای توسعه ورزش همگانی، 

ورزش پایه و ... گام برداریم. 

رئیس شورای اطلاع رسانی استان و معاون 
سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار البرز از 
اجرایی شــدن طرح مدیریت هوشمند 

بیماری کرونا در استان خبر داد.
 به گزارش روابط عمومی اداره کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی استان البرز، نور محمد فردی،معاون سیاسی، 
امنیتی و اجتماعی استاندار البرز و رئیس شورای اطلاع 
رســانی اســتان در چهل و دومین نشست شورای 
اطلاع رسانی اســتان البرز که در محل استانداری 

برگزار گردید، ضمن اشــاره به اثر بخش بودن نقش رسانه ها در همه بحران ها 
به ویژه بحران بیماری کرونا اظهار داشت: تردید ندارم که امروزه نقش رسانه ها در 
جایگاه نمایندگان افکار عمومی در مهار و کنترل بحران ها از اهمیت ویژه برخوردار 
است، اطلاع رسانی دقیق و درست و بهنگام توسط رسانه های مختلف و نقش آنها 
در بحرانی مانند همه گیری بیماری کووید ۱۹ بر کسی پوشیده نیست و مدیریت 
 اخبار رسانه از بخش های مهمی است که نقشی راهبردی در مدیریت بحران ایفا 

می کند.
رئیس شــورای اطلاع رسانی استان البرز افزود: از زحمات و تلاشهای اصحاب 
رسانه تشکر می کنم و اضافه می نمایم طرح مدیریت هوشمند بیماری کرونا در 5 
محور توسط ستاد ملی مدیریت کرونا تدوین شده و مرحله اول آن در روز یکشنبه 
مورخ ۲۱ آذر ماه ســال جاری در سطح کشور و استان ها شروع شده است که در 
این طرح هرگونه خدمات در کلیه مراکز دولتی نهادها مراکز عمومی منوط بهداشتن 
و ارائه کارت تزریق واکسن کرونا می باشد و کلیه دستگاههای دولتی وابسته به 
موسســات شهرداری ها و غیره باید کنترل شود.بنابر این ارائه و دریافت هرگونه 

خدمات در تمام مراکز دولتی، نهادها و مراکز عمومی، 
منوط به داشتن و ارائه کارت تزریق واکسن است.وی 
افزود: کلیه کارکنان بایستی واکسن خود را تزریق کرده 
 باشند و در صورت عدم توجه برخورد قانونی صورت

 می گیرد.
فــردی در بخش دیگری از ســخنان خود گفت: 
وضعیت استان در رنگ بندی آبی است و تلاش همه 
دستگاه ها و همراهی مردم جای تقدیر و تشکر دارد.
در ادامه چهل و دومین نشست شورای اطلاع رسانی 
استان البرز، ناصر مقدم، مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز و دبیر این 
شورا اظهار داشت: با توجه به طرح مدیریت هوشمند کرونا و با توجه به مسئولیت 
اجتماعی عموم جامعه درخصوص بیماری کرونا از مردم شریف استان در خواست 
می کنیم همچنان با رعایت شیوه نامه های بهداشتی و تزریق دوز سوم واکسن 

موجب اثربخشی اقدامات انجام شده در حوزه کرونا شوند.
مقدم در ادامه با بیان اینکه کشور به سمت بحران آب پیش می رود خاطرنشان 
کرد: مسئله آب موضوع مهمی است و باید عموم جامعه نسبت به کم آبی حساس و 
الگوی مصرف بهینه را درپیش بگیرند. دستگاه های متولی باید در برابر افراد سودجو 
که منافع فردی را دنبال می کنند و با حفر چاه های غیرمجاز موجب اختلال در 

سیستم آبی استان می گردند برخورد نمایند.
مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اسلامی اســتان البرز در ادامه از اقدامات انجام شده 
درخصوص بند چ قانون ۳۷ احکام دائمی برنامه توسعه کشور توضیحاتی ارائه نمود 
و از دستگاه های اجرایی مشمول این قانون خواست تا نسبت به عقد قرارداد با صدا 

وسیمای استان اقدام نمایند

 تکمیل و راه اندازی آزمایشگاه ملی 
و منطقه ای دامپزشکی

 ممیزی نهایی سیستم مدیریت یکپارچه در شرکت گاز
 استان سمنان صورت پذیرفت

نماد خودباوری و عزم و اراده جمعی و تحقق آرمان های سازمانی؛

 همکاری کلانشهرها در برگزاری المپیاد ورزشی 
جام پرچم نتیجه بخش خواهد بود

طرح مدیریت هوشمند کرونا با تلاش مسئولین و همکاری 
مردم و اقدامات پیشگیرانه موفق خواهد شد

سرپرست سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری تبریز:

آذربایجان شرقی - مســلمی: با حضور استاندار، 
نماینده مردم بستان آباد در مجلس شورای اسلامی، 
امــام جمعه و فرماندار شهرســتان، مدیرعامل و 
مسؤولین شــرکت گاز و جمعی دیگر از مقامات 
نظامی و انتظامی شهرســتان بستان آباد، مشعل 
گاز در 12 روستای بستان آباد روشن شد و آرزوی 

دیرینه مردم روستاهای منطقه تحقق یافت.
مدیرعامل شرکت گاز استان آذربایجان شرقی در آیین افتتاح 
پروژه گازرسانی به ۱۲ روستای شهرستان بستان آباد که بصورت 
تجمیعی در محل روســتای سیر وسطی برگزار گردید، گفت: 
امروز شاهد گازرسانی به ۱6۴ امین روستای شهرستان بستان 
آباد هســتیم که در قالب پروژه گازرسانی به ۱۲ روستا به مدار 

مصرف گاز طبیعی متصل گردیده است.
سیّدرضا رهنمای توحیدی افزود: هم اکنون ۹۹,5 درصد خانوار 
روستایی شهرستان بستان آباد از گاز بهره مند می باشند که این 

رقم از متوسط بهره مندی استانی بالاتر است.
وی در تشریح پروژه گازرسانی به ۱۲ روستای بستان آباد ادامه 
داد: با اتمام گازرســانی به این ۱۲ روستا، ۴۷۱ خانوار جدید در 
قالب ۱۷6۴ نفر جمعیت روستایی با اجرای 65 کیلومتر شبکه 

گازرسانی، از نعمت گاز طبیعی بهره مند گردیده اند.
توحیدی همچنین از پروژه های جدید گازرسانی روستایی در 
شهرستان بستان آباد خبر داد و اظهار داشت: به زودی گازرسانی 
به ۸ روستای دیگر این شهرستان نیز در دستور کار قرار خواهد 

گرفت.

مدیرعامل شرکت گاز اســتان آذربایجان شرقی با تأکید بر 
اینکه گازرســانی در مناطق محروم، از برکات نظام جمهوری 
اسلامی در توزیع عادلانه رفاه می باشد، تصریح کرد: علی رغم 
محدودیت های مصارف در راستای تأمین پایدار گاز طبیعی، 
پروژه های عمرانی و گازرسانی کما فی السابق تداوم داشته تا 
تعهد شرکت در توزیع عادلانه انرژی گاز در اقصی نقاط استان 

تحقق یابد.
مدیرعامل شرکت گاز استان در پایان یادآور شد: این شرکت در 
ادای دین و تعهد خود مبنی بر توزیع عادلانه و پایدار گاز، حداکثر 
تلاش خود را بکار می بندد و این موضوع اگر با همراهی مردم 
در مصرف بهینه گاز توام باشد، زمینه ساز گذر از زمستان سرد با 

گرمای مستمر گاز خواهد بود.

با حضور مسوولان استان و مدیرعامل شرکت گاز آذربایجان شرقی؛

مشعل گاز در 12 روستای شهرستان بستان آباد روشن شد

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان 
های فاقد سند رسمی حوزه شهرستان ساری منطقه یک

برابــر رأی شــماره 140060310001003952 مورخــه 1400/09/11 کــه در هیــأت 
موضــوع قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی اراضــی و ســاختمان هــای فاقد ســند 
رســمی مســتقر در واحــد ثبتــی منطقــه یــک ســاری متصرفــی آقــا- خانــم امیــن 
گلســتانی فرزنــد داود بشــماره ملــی 2092172085 نســبت بــه ششــدانگ یک قطعه 
زمیــن مشــتمل بــر ســاختمان مشــتمل یکبــاب تجــاری بــه مســاحت 71/05 - متــر 
ــاری  ــت س ــک ثب ــش ی ــک بخ ــع در ی ــی واق ــاک 3448 اصل ــمتی از پ ــع قس مرب
قســمتی از پــاک 28 فرعــی از اصلــی مذکــور خریــداری از مالــک رســمی بــا کســر 
ســهم وقــف محــرز گردیــده اســت. لــذا بــه منظــور اطــاع عمــوم در دو نوبــت بــه 
فاصلــه 15 روز آگهــی مــی شــود در صورتــی کــه اشــخاص نســبت بــه صــدور ســند 
مالکیــت متقاضــی اعتراضــی داشــته باشــند مــی تواننــد از تاریخ انتشــار اولیــن آگهی 
بــه مــدت دو مــاه اعتــراض خــود را بــه ایــن اداره تســلیم و پــس از اخــذ رســید، ظرف 
مــدت یــک مــاه از تاریــخ تســلیم اعتــراض، دادخواســت خــود را بــه مراجــع قضایــی 
ــدم وصــول  ــور و ع ــدت مذک ــد، بدیهــی اســت در صــورت انقضــای م ــم نماین تقدی

اعتــراض طبــق مقــررات ســند مالکیــت صــادر خواهــد شــد./ م الــف: 1244083
تاریخ انتشار نوبت اول: 1400/09/27
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1400/10/11
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